
Pozvánka na členskou schůzi JKK 

 

ČLENSKÁ SCHŮZE se koná  
ve čtvrtek 27.3. 2025 od 18:30  

v posluchárně BI  
Vysoké školy chemicko-technologické  

Technická 3, Praha 6, 
Dejvice 

Program schůze:  
 

1. Zahájení 
2. Volba předsedajícího schůze, mandátové, volební a návrhové komise  
3. Přijímání čekatelů za členy 
4. Zpráva předsedy výboru 
5. Zpráva Kontrolní komise za rok 2024 
6. Zpráva o hospodaření JKK, schválení účetní závěrky  
7. Zpráva o provozu vodní části přístavu za rok 2024 a plán na rok 2025 

a. K tématu přihlášen S. Štěch – viz. příloha 1. bod 3 
8. Zpráva o provozu budovy loděnice, haly a areálu za rok 2024 a plán na rok 2025 
9. Řešení kamerového systému 

a. K tématu přihlášen S. Štěch – viz. příloha 1. bod 1 
10. Zpráva o sportovní a společenské činnosti za rok 2024 a plán na rok 2025 
11. Zpráva o práci pro klub za rok 2024 a plán na rok 2025 
12. Plnění Koncepce rozvoje klubu na období 2022–2025 
13. Aktualizace vnitřního předpisu – Řád JKK 

a. řešení vrácení přeplatku za pokoj dle odstavce 2.5. za pokoj přidělený M. 
Duškové v roce 2024 

14. Návrh Příspěvkového řádu pro rok 2025 
a. K tématu přihlášen M. Šíp – viz. příloha 2 
b. K tématu přihlášen M. Kučera – viz. Příloha 3 bod 3 

15. Návrh rozpočtu na rok 2025 
16. Body přihlášené členy v řádné lhůtě dle stanov 

a. J. Rathouský – viz. příloha 4 
b. S. Štěch – viz. příloha 1 bod 2 
c. M. Kučera – viz příloha 3 body 1, 2 a 4 

17. Diskuse 
18. Schválení usnesení ČS 
19. Závěr ČS 

Výbor JKK 4.3.2025 



Přílohy: přihlášení k tématům 

Příloha 1, (S. Štěch): 

Návrh bodu k projednání na členské schůzi JKK dne 27.3.2025 
 Navrhuji zařadit na projednání tyto body : 
1. Nechat znovu hlasovat o realizaci kamerového systému v loděnici JKK Měřín podle přesně 

zadaných aktualizovaných informací. Výbor předloží přesnou aktualizovanou definici požadavků na účel 
použití, způsob shromažďování získaných dat a další nakládání s nimi. Předloží reálný projekt 
technického řešení včetně popisu provozního režimu, údržby a předpokládané životnosti komponent. 
Součástí je samozřejmě řešení přístupu k datům. 

 Zdůvodnění : 
Na členské schůzi byl původně odsouhlasen záměr pořídit kamerový systém. Nabídky firem 

k realizaci se ukázaly jako nereálné. Chybu lze tedy hledat už v samotném zadání projektu. Po diskusi 
během další členské schůze se se informace prakticky nijak neupřesnily a pro korespondenční hlasování 
se zúžily prakticky na problém rozlišení použitých kamer. To považuji za nedostatečné. 

Předsedovi klubu J. Hradeckému byly předány kontakty na několik firem, které se problematikou 
zabývají v souvislosti s reálnými objekty (nikoliv vojenskými nebo policejními apod.). Doporučuji 
kontaktovat a využít jejich zkušeností už při samotném návrhu tak, aby tento systém byl v reálných 
nákladech a zbyly prostředky na další potřebné investice. 

 2. Souhlasím s návrhem na vytvoření diskusního fóra pro prezentaci názorů a nápadů členů klubu 
s podmínkou, že nebude povinností vedení klubu nijak na ně reagovat a s tím, že se zde nebudou 
objevovat nějaké vulgarity a vzájemné nemístné napadání členů klubu nebo vedení.  

 3. Z pohledu původního tvůrce technického řešení přístavního mola (spolu s J.Hradeckým Sr.) se 
mi jeví současná úroveň údržby přístavu nedostatečná. S ohledem na aktuální podmínky provozu může 
mít i destruktivní následky na díly přístavu. Navrhuji zařadit do diskuse čs. požadavek na zkvalitnění 
údržby přístavu s výhledem do budoucnosti. Týká se kromě jiného deformace plováků (sudů), kontroly 
obsahu vody v těchto sudech (pokud je v sudu velké množství vody, neplní svoji úlohu a může docházet 
i k deformaci kovových částí mola). 

 

Příloha 2, (M. Šíp): 

navrhuji, aby každý člen měl nárok na umístění jedné okruhové plachetnice v areálu loděnice v letní 
sezóně zdarma. 
  



 

Příloha 3, (M. Kučera): 

 

 

Příloha 4, (J. Rathouský): 

Návrh bodu k projednání na členské schůzi JKK dne 27.3.2025 
 
Navrhuji zařadit na projednání tento bod: 
 
Pro aktivní účast členů našeho Jachtklubu na klubovém životě chybí možnost informovat otevřeně 

členstvo o vlastních názorech na dění v klubu, předkládat ostatním členům k otevřené diskusi svoje 
návrhy a vyvolávat tuto diskusi, také publikovat vlastní poznatky a zkušenosti z uskutečněných plaveb 
a účastí na soutěžích a plaveb a podobně. 

Za tím účelem se navrhuje zřídit v rámci webových stránek JKK Otevřenou platformu, kde by 
mohli členové JKK sami otevřeně .publikovat sdělení určené všem členům klubu. 

Návrh usnesení členské schůze: 
Členská schůze ukládá výboru JKK bez prodlení zřídit v rámci individuálního přístupu členů na web 

JKK Otevřenou platformu určenou k publikování příspěvků členů . 
 


